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Vánoce 2021 

Vážení spoluobčané, 

letošní rok byl opět ve znamení pandemie onemocnění COVID 19, která nás stále ovlivňuje a omezuje. 

Z tohoto důvodu jsme se rozhodli nepořádat žádné oslavy u příležitosti první doložené písemné zmínky o naší 

obci v historii naší země a rozhodli jsme se vydat historickou publikaci o našich dvou krásných obcích 

v Polabské nížině. Na jejím vzniku se hlavně podílel historik a zaměstnanec Oblastního muzea Praha-východ 

pan Mgr. Martin Hůrka, který se do celé záležitosti pustil s velkým nasazením a moc mu děkuji, že vzniklo 

něco trvalého a hodnotného pro naši obec a její příští generace. Na sestavení publikace se samozřejmě podíleli 

i naši spoluobčané - pamětníci, kteří pana Hůrku zásobili spoustou informací z nedávné historie našich obcí. 

Nesmím zapomenout na manžele Markovi, kteří se nemalou měrou podíleli na celé akci a moc jim tímto 

děkuji. Se zastupiteli jsme se rozhodli vydat 500 ks této knihy, abychom vám všem mohli jeden výtisk věnovat 

k nadcházejícím vánočním svátkům na památku 650. výročí naší obce. V knize se také dovíte jména všech 

osob, které se podíleli na jejím vzniku a vydání. Knihy vám rozneseme ještě před vánočními svátky, abyste 

měli o svátcích novou knihu k pročtení či prohlédnutí.   

Přeji vám všem krásné, klidné a pohodové vánoční svátky a hodně zdraví do roku 2022. 

 

     Petr Mašek, starosta obce 

 



 
Hospodaření obce Záryby v období 1.- 11. 
2021 v tis. Kč               v tis.Kč 

Příjmy:                                                        rozpočet po změnách      čerpání 

Daň - ze záv.činnosti 3 256,00 2 239,00 

       - z příjmů fyz. osob ze sam.výd.čin. 60,00 113,00 

       - z příjmů fyz. osob z kap.výnosů 326,00 389,00 

       - z příjmů práv. osob 2 265,00 2 976,00 

       - DPH 6 439,00 7 220,00 

Poplatek za likvidaci komunálních odpadů 650,00 645,00 

Poplatek ze psů 10,00 14,00 

Daň z hazardních her a odvod z VHA 93,00 88,00 

Správní poplatky a popl. za odnětí 127,00 130,00 

Daň z nemovitosti 1 500,00 1 400,00 

Daň z KÚ na státní správu 239,00 219,00 

NI př. transfér od krajů 176,00 176,00 

NI př. transfér ze všeob.pokl. st.rozp. 237,00 235,00 

Nájemné z nem., přijmy z pronájmů sa z prodeje poz.  9 334,00 8 782,00 

Nájemné z pozemků a ostatní příjmy 14,00 29,00 

Náhrada za třídění od EKO-KOMu 220,00 221,00 

celkem 24 946,00 24 876,00 

Výdaje: rozpočet čerpání 

Silnice 2 640,00 2 352,00 

Cyklostezka, oprava chodníků 1 400,00 108,00 

Vodovod 440,00 356,00 

Kanalizace 388,00 78,00 

Drobné toky 170,00 89,00 

Vodní díla 60,00 35,00 

Mateřská škola  1 595,00 969,00 

Základní škola 2 133,00 1 149,00 

Školní jídelna 269,00 232,00 

Knihovna  46,00 40,00 

Ostatní záležitosti kultury 15,00 12,00 

Místní památky 680,00 612,00 

Rozhlas, zpravodaj 41,00 4,00 

SPOZ 50,00 46,00 

Sportovní zařízení v maj. obce 10,00 0,00 

Ostatní sportovní činnost 110,00 110,00 

Zájmová a spolková činnost  490,00 395,00 

Zdravotnictví 46,00 28,00 

Veřejné osvětlení 1 210,00 1 089,00 

Územní plán 750,00 181,00 

Komunální služby 1 206,00 618,00 

Svoz nebezpečných odpadů 284,00 203,00 

Svoz komunálních odpadů 1 204,00 1 086,00 

Svoz tříděných odpadů 560,00 548,00 

Asanace starých skládek 180,00 177,00 

Veřejná zeleň 2 051,00 1 902,00 

Pečovatelská služba  15,00 12,00 

Podpora krizového řízení a nouz.plánování  30,00 9,00 

Požární ochrana - dobr. část 230,00 159,00 

Obecní zastupitelstvo 1 134,00 925,00 

Činnost místní správy 2 021,00 1 574,00 

Výdaje z úvěr. fin. operací a služby peněž. ústavů 115,00 55,00 

Pojištění 50,00 26,00 

Celkem 21 623,00 15 179,00 

 
 

Ing. Jiří Kutílek – správce rozpočtu  

 



Adventní kalendář pomoci 

 
V předvánočním čase si ještě víc uvědomujeme, jak je důležité pomáhat druhým. Jsme moc rádi, že se v našem regionu 

najde mnoho lidí, kteří se zajímají o život kolem sebe a chtějí pomoci tam, kde je potřeba.  

 

Jednou z možností, jak se zapojit je Adventní kalendář pomoci, ten nabízí 24 okének s konkrétní pomocí, která poslouží 

potřebným lidem v našem regionu. Vždy oslovujeme místní organizace či jednotlivce, kteří působí ve čtyřech 

základních oblastech: rodiny s dětmi, senioři, lidé ohrožení sociálním vyloučením a lidé se zdravotním znevýhodněním.  

I tento rok jsme registrovali sbírku na Středočeském kraji a pevně věříme, že nám pomůžete zaplnit všechna políčka.  

Sbírku organizuje MAS – Střední Polabí a město Brandýs nad Labem-Stará Boleslav. Sbírka je řádně registrována na 

Středočeském kraji a vždy řádně vyúčtována. Veškeré prostředky jsou předány organizacím na základě darovacích 

smluv a organizace pokaždé dokládají faktury a fotografie pořízeného vybavení. Případné dotazy rády zodpoví Lenka 

Balounová, tel. 326 653 806, 778 521 813, e-mail: lenka.balounova@brandysko.cz, oddělení sociálního zabezpečení 

MěÚ Brandýs nad Labem-Stará Boleslav a Barbora Roušarová, 774 842 464, e-mail: info@strednipolabi.cz, vedoucí 

MAS – Střední Polabí, z.s. Informace o sbírce najdete na www.strednipolabi.cz a www.brandysko.cz.  

 

Letošní sbírka probíhá příspěvkem na transparentní účet sbírky: 2900376993/2010 a pokladničkami, které budou od 

10.12. v dobročinném obchodě Dobromysl v Brandýse nad Labem www.obchod-dobromysl.cz  a  v obcích MAS, 

seznam míst je uveden na webu MAS – Střední Polabí.  

Trvání sbírky od 1.12.2021 – 31.1.2022  

Příspěvek: pokladničkami 

Na transparentní účet: 2900376993/2010 

Komu sbírka pomáhá? Místním lidem, našim místním poskytovatelům sociálních služeb  

 

 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
  

 

Dále provádím broušení a údržbu nožů do sekaček 
na trávu, zahradních nůžek, motyček, rýčů a dalších 
nástrojů. Brousím řetězy na motorové pily, dláta, 
vrtáky a další nástroje.  
Provádím běžné opravy a údržbu motorových 
sekaček a dalšího zahradního náčiní. 
Cena dle stavu nástroje. 
 

mailto:lenka.balounova@brandysko.cz
mailto:info@strednipolabi.cz
http://www.strednipolabi.cz/
http://www.brandysko.cz/
http://www.obchod-dobromysl.cz/


 
 

Vážení spoluobčané, 

 

rádi bychom se s Vámi podělili o zážitky ze školy, přestože jsme také byli v karanténě a pravidelně se musíme 

testovat, snažíme se myslet pozitivně a usilovně s dětmi pracovat. 

 

Teď už k jednotlivým akcím: 

 

V říjnu jsme vyjeli se všemi dětmi na výlet do svíčkárny v Šestajovicích. Celý areál jsme měli jen pro sebe, 

tak jsme si to opravdu užili. Děti si nabarvily svíčky, vykrájely mýdla, namíchaly maminkám a babičkám sůl 

do koupele, nazdobily čokolády. Překvapily svou fantazií a chutí do práce. Potom si nakoupily v obchůdku, 

někdo s rozvahou, někdo utratil své kapesné do poslední koruny. Venku pak obdivovaly zvířata v tamní 

minizoo. Nejvíce se asi líbila mláďata prasátek a koníci. Byl to po delší době opravdu příjemný zážitek.      

    

Za pochvalu určitě stojí každoroční návštěva pana Znamenáčka ve škole, který s dětmi tvoří z keramické 

hlíny. Tentokrát s dětmi vyráběl misky a hrníčky. Děti pracovaly s nadšením a výrobky dopadly moc hezky.  

Věříme, že se i glazura povede.        

                                             

Na konci listopadu jsme zrealizovali „Projektový den s angličtinou“, který nám doporučily kolegyně z MAS 

Střední Polabí. Navštívila nás paní lektorka, která vyučuje metodou Montessori. Je úzce zaměřená na 

využívání angličtiny v praktickém životě. Přibližuje dětem, jak vše zařídit přirozeně, v pohybu a všemi 

smysly. Po prvotním ostychu se zapojily do konverzace všechny děti. Zpívaly písničky, hrály různé hry, 

hýbaly se a vyzkoušely si přírodovědné pokusy v angličtině. Dozvěděli se, co se stane s šiškou ve vodě. Větší 

děti si zkusily např. skákání mezi dvěma švihadly, tzv. double dutch. A šlo jim to úžasně. Strávili jsme 

příjemné páteční dopoledne s angličtinou.  

 

V prosinci jsme dodatečně a online pro rodiče zprostředkovali pěknou písničku Josef, kterou jsme měli 

připravenou na společnou akci s obcí, a to na rozsvícení stromečku. Bohužel vyhlášení karantény, nám to 

nedovolilo. Tradičně přišel i Mikuláš s čerty a anděly.  

 

Srdečně Vás zveme k Betlému, který jsme pro všechny připravili a rozsvítili v areálu školy. 

 

Přejeme všem klidný advent, Vánoce plné pohody a do nového roku hodně zdraví a optimizmu.  

 

kolektiv Základní školy Záryby 
 

 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
     

 

 

 

 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Fotky zachycují: 

 

kreativní tvoření v Šestajovicích 

 

keramiku s p. Znamenáčkem 

konverzaci v angličtině 

 

Mikuláše a čerty v akci 

 

kulisu Betléma, kterou namalovaly  

děti na vystoupení                                  
 
 



ŠKOLKOVÉ PODZIMNÍ DNY ANEB Z POHÁDKY DO POHÁDKY. 
 
   Podzimními dny nás ve školce provázely pohádky „ o veliké řepě“ nebo „ zvířátka a loupežníci“, které nám pomohly 

zjistit, jaké jsou podzimní plody nebo přiblížit prostředí lesa a jeho obyvatel.  V tomto školním roce se učíme získávat 

nové informace a nebo obnovit, co již známe pomocí známých pohádek díky jejich obsahu nebo vystupujícím postavám. 

   Nejen pohádky, ale také další akce nám pomáhají získávat nové poznatky. Díky mamince Vojtíška, paní Urbanové, 

víme, jak se šije na šicím stroji, Malá technická universita nám každý měsíc rozšiřuje znalosti v oblasti stavebnictví. 

Naposledy se děti učily, jak se v domech rozvádí elektřina, voda a kanalizace a tím, že si to samy mohou vyzkoušet, si 

to také lépe zapamatují. Posledním krásným zážitkem byl projektový den, který nám připravilo místní myslivecké 

sdružení. Děti i paní učitelky přišly již podruhé z této akce nadšené. Procházka do lesa za zárybským rybníkem s panem 

Slánským je vždy krásným zážitkem. Jeho zajímavé vyprávění, praktické ukázky jak vizuální, tak sluchové objasnily 

dětem spoustu věcí o lesní zvěři i o přírodním prostředí. Moc mu děkujeme za krásně připravené podzimní dopoledne. 

   I přes nepříznivé podmínky jsme dokázali zajistit společné podzimní akce s rodiči a dětmi jako byla Drakiáda a 

dýňovaná. Ještě před tím než nám plánované aktivity začala kazit karanténa, jsme stačili také udělat Hallowenský rej 

strašidel. 

   Přišel měsíc listopad a s ním spojené přípravy na vánoční jarmark. Docházka dětí výrazně prořídla díky nemoci, která 

znovu začala řádit. Nevzdali jsme to a i za těchto podmínek jsme za velké podpory obecního úřadu a také vás našich 

občanů a rodičů našich dětí jsme to dokázali. To co se zdálo nemožné se nakonec uskutečnilo. Tlačeni časovým 

omezením jsme úspěšně předvedli vystoupení u vánočního stromku na návsi a rozsvítili ho pro další adventní dny. 

S programem nám pomohl zárybský sbor Zárybníček a profesionální vystoupení hostů z Nadace Leontinka. Dobrá věc 

se podařila, již po šesté jsme mohli Leontince předat symbolický šek, který měl nakonec hodnotu 33 300Kč. Což je 

v této době, dá se říct, až neuvěřitelné. Je to moc krásný pocit, že jsme v těchto nelehkých dnech dokázali přispět na 

dobrou věc. Děkujeme všem: kteří pomáhali tvořit, připravovat a také uklízet, prodávat, vystupovat, ale také nakupovat 

bez VÁS by se to nepodařilo. Ať vás hřeje pocit podpoření dobré věci jako plamínek na vánočním svícnu. 

   Jsme rády, že naše děti mohou být součástí této lidské soudržnosti. 

 

Přejeme vám všem našim spoluobčanům krásné a příjemné prožití vánočních dnů 

 a šťastný a hlavně zdravý rok 2022 my všichni z Mateřské školy v Zárybech. 

 

 
 

 
 



Moji milí Zárybáci a Martinovští, 

 

již pošesté jsme na naší malé návsi přivítali adventní čas a společně s dětmi z mateřské školy rozsvítili 

vánoční strom. Stánky byly opět plné krásných výrobků a skvělých domácích dobrot, vonělo svařené víno a 

z pódia zněla hudba i mnoho krásných slov.  

Ráda bych Vám všem za Nadaci Leontinka ze srdce poděkovala za energii, kterou jste přípravě na jarmark 

věnovali a také za to, že jste přišli a znovu podpořili jeden z našich nadačních projektů. Je mi velkou ctí a 

radostí oznámit Vám, že celkový výtěžek letošní jarmareční sbírky pro Leontinku dosáhl částky 33 300 

korun. Jste úžasní a všichni si zasloužíte obdiv a velké poděkování! 

Získané finanční prosředky pomohou dětem nevidomých rodičů na cestě za vzděláním. Díky vám mohou 

speciálně proškolení asistenti strávit s dětmi nevidomých a těžce zrakově postižených rodičů v jejich 

domácím prostředí více než 166 hodin a pomáhat s přípravou do školy i s běžnými životními situacemi, 

které jsou pro nás, vidící, samozřejmostí.  

I letos tak společně naplníme myšlenku dětí a paní učitelek z mateřské školky „děti pomáhají dětem“ a 

pomůžeme těm nejmenším, tentokrát na cestě za plnohodnotným vzděláním. 

 

Dovolte mi, abych Vám za všechny rodiny, kde nevidomí rodiče vychovávají zdravé děti, poděkovala za 

Vaši štědrost a popřála klidné prožití Adventu, štastné a veselé Vánoce a pevné zdraví v novém roce 2022.  

 

Za malý tým Nadace Leontinka  

Radka Králová 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

Covid Zárybáky nedostane ……. 

 

Vážení spoluobčané, 

původně jsem chtěla psát o rozsvícení zárybského vánočního stromku, které jsme stihli ne za pět minut 

dvanáct, ale za minutu dvanáct, kdy začala platit vládní nařízení v souvislosti s covidem. Věřím, že této 

výjimečné události se bude jistě věnovat ředitelka mateřské školy, která nás seznámí s tím, kolik zárybští 

spoluobčané přispěli na nadaci Leontinka.  Jako přímý účastník musím zhodnotit, že jsem měla z proběhlé 

akce velmi dobrý pocit a s radostí jsem se jí zúčastnila a zazpívala si vánoční koledy. Zjistila jsem, že je 

dokonce z celého odpoledne  zásluhou místních občanů zveřejněn střihový videozáznam na youtube.com.  

Chci vám však popsat jinou výzvu, protože nevím, jestli všichni víte, že na facebooku „Záryby-Martinov, o 

čem se mluví“ byla vyhlášena akce „Rozsvítíme Záryby“. Ve dnech 28.11. až do 23.11. se zhruba od čtyř 

hodin na různých domech v Zárybech a v Martinově rozsvítí číslo, které odpočítává dny až do Štědrého dne. 

Do kartiček, které lze vyzvednout na obecním úřadě, se postupně zapisují domy, či jména obyvatel, kteří svůj 

dům vyzdobili. 

Chtěla bych za tuto výzvu poděkovat, neboť sama vidím, jak je pro naše zdraví prospěšná. Vzhledem k tomu, 

že se této akce aktivně zúčastňuji, zaznamenala jsem, že se do ní zapojilo mnoho našich spoluobčanů. Vídám 

celé rodiny s dětmi, maminky s kočárky, babičky i dědečky, pejskaře, kteří vymění pohodlí svého obývacího 

pokoje a jdou se projít ven a hledat rozsvícený dům. Odměnou je pro každého, když podle nápovědy, která je 

každý den zveřejněna, objeví rozsvícené číslo a potom si zapamatuje nebo zapíše dům, na kterém je číslo 

zveřejněno. Někdo z našich spoluobčanů  za úspěšné hledání připraví pro děti i dospělé malé občerstvení, 

nebo omalovánky. Někdo si dá velkou práci, vyrobí svou číslici z tvrdého papíru, překližky či polystyrenu a 

vyzdobí celé okno, a to je potom pro každého velký zážitek, když něco takového uvidí. 

Když se k těmto podvečerním procházkám se zážitky připočte ještě to, že funguje cvičení v sokolovně, 

v neděli se cvičí pilates, velcí i malí fotbalisté za každého počasí trénují na hřišti nebo v sokolovně, jezdecký 

klub JK Duli Martinov procvičuje s dospělými i dětmi svoje jezdecké dovednosti venku na čerstvém vzduchu, 

malí Soptíci se scházejí na svých schůzkách a připravují  se na budoucí závody, oddíl Pionýra vzdělává své 

členy a vyrábí sněhové vločky na výzdobu své klubovny, několik zárybských žen se pokouší o břišní tance, 

Komunitní centrum pořádá své kroužky, hasiči se scházejí na pravidelných nedělních schůzkách, potom si 

myslím, že jdeme správnou cestou, abychom zlepšili svou fyzickou kondici a zachovali si veselou mysl i 

v těchto těžkých covidových dnech. Věřím, že budeme snad ke všem nástrahám, které nám tato nemoc 

připraví, odolnější. A to jsem ještě navíc zjistila, že máme v Zárybech otužilce. Ti si v sobotu 4.12., kdy 

napadla velká spousta sněhu, zaplavali v Labi. Mimochodem ten jeden den, kdy napadl sníh, se mnoho lidí 

během dne vydalo na vycházku, nebo si zašlo zajezdit na bobech na martinovskou skálu. Na cyklostezce jsem 

potkala i běžkaře. Ještě chyběl zamrzlý rybník a zimní idyla i s bruslením by byla dokonalá.  

Možná jsem na nějakou zárybskou aktivitu zapomněla, nebo se o ní nezmínila. Mohla jsem však popsat jenom 

to, co jsem sama zažila, nebo co mi někdo řekl a co jsem se dozvěděla. To platí i o záznamech v obecní kronice. 

Pokud se o nějaké akci nedozvím, nemohu ji ani do naší obecní kroniky zachytit pro další generace (…to berte 

jako výzvu). 

Závěrem bych Vám, milí spoluobčané, chtěla popřát krásné Vánoce a v novém roce pevné  zdraví a dobré 

duševní pohody.  

JUDr. Ivana Cincibusová, kronikářka obce 

 

 

 



Adventní čas 

 
Do Vánoc již moc času nezbývá a já bych chtěla připomenout, čím si letos zpříjemňujeme dobu, než uslyšíme 

zacinkat zvoneček a najdeme pod stromečkem dárky. 

 

Slovo advent pochází z latinského slova příchod. Je to doba očekávání 

narození Ježíška, doba setkávání, doba klidu a vzájemného prožívání. 

Náboženská podstata adventu se odjakživa mísila i se světskými radostmi. 

A jak vidím advent já? 

 

Pro mě i pro ostatní Zárybské a Martinovské začal předvánoční čas 

jarmarkem, který je organizován jako charitativní akce pro Nadaci 

Leontinka. I tentokrát se prodávaly výrobky nejen dětí, ale i dospělých. 

Výtěžek byl prostřednictvím Mateřské školy v Zárybech předán nadaci letos 

již šesté. Vybraná částka mě vždycky zaskočí. Je to skvělá akce, která si 

zaslouží poděkování. Třeba tím, že MŠ Záryby v čele s její ředitelkou Radkou Blanárovou byla nominována 

na Cenu Ď, cenu pro mecenáše a dobrodince.  

 

Jako každý rok si připravím adventní věnec a vždy v neděli zapálím příslušný počet svíček. Víte, jak se říká 

první adventní neděli? Železná. Pak následují notoricky známá bronzová, stříbrná a zlatá. 

 

Setkávání, vánoční nákupy a večírky asi během letošního adventu 

nebudou tak časté. Ale Hana Machová nás vytáhla z našich 

teplých domků akcí Rozvítíme Záryby a Martinov. Společně 

odpočítáváme dny do Štědrého dne. Každý večer můžete ve 

vesnici objevit podle nápovědy na zastávkách a na facebooku 

rozsvícené číslo, které nás posune zase blíž k Vánocům. Hrát 

mohou děti i dospělí. Snad se mi podaří vyplnit celou soutěžní 

kartičku.... 

 

 

 

A naše adventní zastavení zakončím upozorněním na již tradiční akci. Během 24. prosince budou rozdávat 

místní hasiči betlémské světlo. Přijďte si také zapálit svoji svíčku. 

Petra Imlaufová 
 

 

    

 

 

Příjemné prožití svátků  

  vánočních a hodně zdraví  

  v roce 2022 

přeje 

    Obec baráčníků v Zárybech 

 

 

 

 



              Komunitní centrum zapojuje další generaci 
 

Kurzy v komunitním domečku jsou v plném proudu a nastal čas rozšířit nabídku o 

lekce výtvarky pro starší děti. Také došlo k malé obměně v KC týmu, jehož novým 

členem je od září Veronika Panuščíková. 

 

 
Hledáme dalšího lektora na výtvarku 

Výtvarné kurzy pro děti patří v KC k nejoblíbenějším a rádi bychom otevřeli kurz i pro děti 12-15 let. Hledáme 

dalšího lektora či lektorku se smyslem pro kreativitu, ktery by jeden z kurzů převzal. Radka Faltusová, která 

nyní vede výtvarku pro menší děti, vytvořila přípravu na výtvarné projekty na několik let dopředu. A ráda 

nového lektora vtáhne do děje a podpoří v začátcích, případně přenechá skupinku mladších dětí a sama se 

pustí do tvoření s teenagery. 

 

Tvoření baví i dospělé a k naší velké radosti se během podzimu již dvakrát uskutečnila keramika pro dospělé, 

na kterou můžete přijít každý první pátek v měsíci. 

Vyrábělo se opět i na vánoční jarmark. Letos se v KC dvakrát sešly zárybské ženy, aby připravily a krásně 

zabalily voňavá mýdla, která se pak pro dobrou věc prodávala během rozsvěcení vánočního stromu.  

 

Petra Imlaufová stále nabízí individuální doučování, jehož ceny jsme pro vás v této době nechtěli navyšovat, 

a proto jsou částečně dotované. V nabídce je rozšíření znalosti v oblasti matematiky, českého jazyka a fyziky.  

 

Pro nejmenší pak zůstávají otevřené Rybičky a Hernička, které již dobře znáte, angličtina pro nejmenší a 

angličtina pro předškoláky. Blíží se pololetí, kdy bude možnost děti přihlašovat.  

 

Novinkou je, že Petra Imlaufová přenechala své místo ve vedoucím orgánu KC Veronice Panuščíkové, která 

před dvěma lety zorganizovala Herničku i Rybičky. Vyplnila tak ,,díru na trhu“ v naší obci a dala dohromady 

okruh mladých maminek a jejich ratolestí, které se pravidelně schází. Tato kontinuita nás velice těší a věříme, 

že do KC budou stále přicházet noví lidé z řad místních občanů, aby se zapojili nebo sami zorganizovali 

aktivitu pro své sousedy.  

 

Kolem KC je také mnoho aktivních členů, kteří se podílejí na realizaci sousedských akcí i pravidelných kurzů. 

Jim všem bychom chtěli moc poděkovat a rádi přivítáme kohokoliv dalšího, kdo by se chtěl zapojit. 

 

Děkujeme tedy ještě jednou našim podporovatelům a příznivcům. Rádi bychom všem z Vás popřáli do nového 

roku hodně zdraví, spokojenosti, ale také abyste neztráceli hlavu ani humor v této podivné době.   

 

Za tým Komunitního centra Záryby 

Zuzana Vrchotová 
  

 

 



Adventní meditace o zpívání...a nejen o tom; 

...Postavím vodu na čaj, ulice venku zní tak tiše, je pět, večer už začal, jen praskání ohně je slyšet...zpívaly 

jsme si s děvčaty před dvěma lety u rozsvěcení stromku. V loňském roce jsme nezpívaly, nesmělo se. Kdo 

měl šicí stroj, proměnil se ve švadlenku, šily se roušky pro všechny, kdo potřebovali. Letos sice nosíme 

respirátory, ale covid opět nabírá na síle a málem jsme opět nezpívaly. A i když mi ještě do zpěvu moc není, 

jsou naštěstí důvody, proč je zpívat nutné, nezbytné, osvobozující, jako dýchání. Operativně jsme se domluvily 

a zvolily nácvik venku pod pergolou u ohýnku s horkým čajem vylepšeným kapkou rumíčku lékařského, 

abychom nenastydly. Ocenila jsem výhody přenosného elektronického klavíru, jehož stěhování je velmi 

snadné. Zpívání nás všechny zahřálo na duši, uvědomily jsme si, jak nám to chybělo. Vytvořila se krásná 

atmosféra na zkouškách i na vystoupení. Děkuji za to. 

Hluboce smekám před osobním nasazením všech, kteří se podíleli na přípravě a kteří to nevzdali. Postavili a 

ozdobili vánoční stromek v Zárybech, Vítek přijel zatroubit alespoň na zahájení, když mu pracovní povinnosti 

víc nedovolovaly, děvčata ze sboru zpívala úžasně za vydatné podpory flétnisty a přihlížejících, školkové děti 

jakbysmet. Ty navíc se svými paními učitelkami nachystali nápadité vánoční ozdoby a adventní věnce do 

stánků, nemohly chybět překrásné perníčky paní Mňukové. O dokonalé ozvučení, kterému nevadil ani jemný 

deštík, se postaral pan Král, ohřát jsme se mohli u kovářské výhně pana Tomáše Růžičky. A hosté z nadace 

Leontinka, pro které je určena finanční podpora, to byli hotoví profesionální muzikanti ...Záryby jsou 

Záryby...Jsem šťastná, že se dokážeme prostě domluvit a jednat, věnovat svůj čas, dotáhnout věci do konce, 

táhnout za jeden provaz...Ty nejdůležitější věci pro život jsou penězi k nezaplacení... 

Vážení sousedé, přeji nám všem do příštích let co nejvíce zdraví, odhodlání a chuti do práce a taky humoru, 

bez kterého to nejde. Kéž se dokážeme vždy domluvit, držet pospolu a pomáhat si. 

S úctou PaedDr. Alena Morávková 
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DI VADELNÍ  SPOLEK
OCHOTNÍ KŮ ZÁRYBY

Jára Cimrman se prozatím nevrátil z expedice v Číně.
Vrátí se snad příští rok.

Z tohoto důvodu se letošní představení odkládá.
 

 



Postřehy rodáka 

V sobotu 18. září po poledni, bylo kolem zárybské sokolovny nebývale rušno. Desítky automobilů různých 

značek, zaparkovaných kolem sokolovny a zejména před usedlostí č. 9 značily významnou událost, na kterou 

jsem vlastně přijel: oslava 90-tých narozenin majitele usedlosti, potažmo mého synovce, s kterým jsme 

vyrůstali jako kluci (jsem jen o 3 roky starší) -  Toníka Štemberu. Vím, že na podobné příležitosti se sejde 

řada gratulantů a hostů, ale množství automobilů mne přece jen udivilo. Po uvítání s oslavencem, který před 

svou usedlostí dirigoval parkování, byl jsem uklidněn, že valná část automobilů patří účastníkům svatby, která 

se současně koná v sokolovně. 

Se synem, který mne na dnešní slávu přivezl a s dalšími hosty jsme byli Toníkem uvedeni do dvora, který byl 

již připraven pro stolovníky. Velký bílý stan zastřešoval dlouhou řadu stolů s připraveným bohatým 

pohoštěním - sladkosti, chlebíčky, gulášová polévka, pečená žebírka (vynikající!) a výčepní pult bohatě 

zásobený alko i nealko nápoji. A množství dospělých i dětí, převážně příbuzenstva, z nichž jsem znal jen 

několik osob: oslavence Toníka (90), jeho mladšího bratra Jardu s manželkou a staršího bratra Slávka (91 ) a 

jeho dceru Helenku. A tak začalo velké představování. V podstatě jsme zde byli samí Štemberové, event. 

sňatky spřízněné příbuzenstvo. Po oficielní gratulaci a přípitku nastala volná zábava, kdy jsem se seznamoval 

s dosud mně neznámými příbuznými. A že jich bylo, vždyť oslavenci přišla popřát i jeho pravnučka Nelinka. 

Průběh oslavy byl fotograficky dokumentován a na závěrečné fotografii lze napočítat 45 účastníků. V zábavě 

a hodování uběhlo sobotní odpoledne, takže v podvečer nastalo loučení. Opět pro mne přijel syn, tentokrát s 

mou vnučkou Barborkou (12), aby mne odvezli domů (Praha Prosek). Stále vidím její údiv když poznala, jak  

velké je příbuzenstvo Štemberů. 

Snad neuškodí trochu statistiky: v ČR je 253 lidí s příjmením Štembera a 268 s příjmením Štemberová. Nejvíce 

jich žije v Praze (35/60) a v Plzni (25/48) Jde však o shodu jmen, nikoliv o příbuzenské vztahy. Z těch slavných 

jsem se znal s Otakarem Štemberou, malířem a karikaturistou, jak jsme si však vyjasnili, příbuzní jsme nebyli. 

V brandýském okresu je evidováno 17 (88) jmen Štembera, z toho v Zárybech žijí 3 (výše zmínění bratři 

Slávek, Antonín, Jaroslav), ostatní v obcích Polerady, Sluhy, Veleň a další. Tu se naskýtá možnost, že zde 

existují vzdálené příbuzenské vazby, neboť vycházíme-li z "našeho" rodokmenu Štemberů, dostupná matrika 

(farní úřad Bezno, okr. Mladá Boleslav) potvrzuje, že v obci Nemeslovice se r. 1629 narodil Pawel 

Sstemberka. Při dalším putování rodokmenem zjišťujeme, že jeho potomci (r. 1735 se jméno ustálilo na 

podobě Štembera) se postupně usazovali v Kropáčově Vrutici, v Dolním Slivnu, v Ovčárech a Poleradech. A 

Antonius Štembera, narozený v Poleradech se před první světovou válkou zakoupil v Zárybech, kde jeho 

pravnuci žijí dosud. 

Mohu-li připomenout mou osobu, narodil jsem se v č. 95 - vila s arkýřem za sokolovnou, v r. 1928, ovšem co 

táta získal trvalé zaměstnání v Praze, začal jsem tam v r. 1934 chodit do školy a do Záryb jsem dojížděl 

příležitostně s rodiči, později sám na kole, na návštěvu k babičce Božovské a samozřejmě i ke Štemberům. 

Však dodnes mám řadu fotek se Slávkem a Toníkem. A také jednu fotografii, to mi bylo asi 8 roků, kde s tátou 

stojíme u lípy před sokolovnou. Tehdy útlý stromek, dnes mohutný strom. A trochu se podivuji - vždyť se 

jedná o lípu, vysazenou v roce 1928 na paměť 10. výročí vzniku Československé republiky - nikde žádná 

připomínka, žádné označení. Prý v Zárybech je jeden označený památný strom, kaštan,na cestě vedoucí k Labi 

ke Křemelu. Nebylo by vhodné uctít i tuto (nyní mohutnou) památnou lípu? 

 

                                                                         Jiří  Š t e m b e r a  (93 r.) – Praha 

 

 



BETLÉMSKÉ SVĚTLO 

 

Dobrovolní hasiči v Zárybech srdečně zvou všechny občany a ostatní příznivce na akci 

"Betlémské světlo", která proběhne tradičně na štědrý den 24. 12. 2021 u hasičárny. Akci jsme 

i letos museli upravit, tak abychom dodrželi veškerá nařízení a hygienické podmínky, a proto 

bude výdej světla probíhat pouze v čase od 10:00 do 12:00 hodin a po celou dobu prosíme o 

dodržování rozestupů, zákazu konzumace alkoholických nápojů a dalších platných nařízení 

vlády. Byli jsme také pověřeni odměnit ty z Vás, kteří se zapojili do Zárybského okenního 

kalendáře a přinesou nám vyplněnou herní kartičku. Těšíme se na Vás a všem přejeme krásné 

a pohodové Vánoce. 

Za SDH Záryby Radka Boudová, starostka 

 

 

 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

 

 

Soptíci „soptí“, i když nám podmínky znovu nepřejí. 
 

V měsíci září a říjnu jsme se zúčastnili všech závodů, které se konaly. Bylo to docela náročné, protože 

závody byly téměř každý týden a každé s jiným obsahem. I přesto jsme to zvládli.  

Přišel listopad a s ním opět příchod covidové vlny. Ani ta ale nepřerušila naše pravidelné schůzky. 

Pokazila nám možnost účasti na dalších závodech, na které jsme se poctivě připravovali. Podmínky 

se ale zhoršily a organizátoři usoudili, že bude lepší závody odložit až na jarní dny. Nejprve nám to 

bylo trošku líto, ale nakonec jsme byli rádi, protože i do našich řad zavítala nechtěná karanténa. 

Předvánoční schůzky jsme věnovali přípravám vánoční výzdoby klubovny a různým hrám. Dočkali 

jsme se také příchodu Mikuláše a čerta s malou sladkostí. 

Poslední schůzku před vánocemi jsme si naplánovali na 10.prosince. Bude samozřejmě trošku 

slavnostní se stromečkem a možná i trošku předčasně s malými dárečky. Než se před koncem roku 

rozloučíme, určitě si popřejeme zdravý, veselý a úspěšný rok bez nemocí a jiných překážek. 

Vážení spoluobčané to stejné přejeme i Vám všem. Užijte si příjemné a spokojené vánoční dny a 

nezapomeňte všichni do toho nového roku vykročit tou správnou nohou =“pravou“.  

Tak šťastný, radostný a spokojený rok 2022 všem přejí zárybští soptíci.  
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Knihovna oznamuje 
 

 

Dne 23.12.2021 a 30.12.2021 bude zavřeno . 

Od ledna 2022 bude změna otevírací doby. 

Knihovna bude otevřena pátky od 16:00 do 17:00. 

Krásné prožití svátků vánočních vám přejí Hana Machová a Hana Bočánková 
 



Na louce za Martinovem se v září uskutečnil první ročník nového závodu na starých strojích 
 

 

LOUKA RACE 

zkouška, která předčila očekávání 
 

Autor/FOTO: Jaroslav Kalina 

 

Nadšení do motorismu v Zárybech rozhodně neuvadá. Naopak 

roste každým rokem čím dál víc. Důkazem je bezpochyby i nový závod, 

který se 11. září uskutečnil za naší obcí směrem na Brandýs nad 

Labem. Trojice kamarádů ze Záryb a okolí uspořádala na pozemku 

u Labe premiérový LOUKA RACE, který se nejen díky terénu a 

skvělým podmínkám setkal již na úvod s pozitivními ohlasy od 

nejmladších i nejstarších účastníků. 

 

ZÁRYBY – Moto-nadšenci ze zárybského okolí si mohli do kalendáře zapsat další 

zajímavou akci. V září na sebe strhl nemalou pozornost na poměry obce netradiční závod konaný na 

travnaté louce. Hlavními iniciátory ambiciózního LOUKA RACE se stali Standa Doležal, na jehož 

pozemku se událost konala, Vláďa Šimáček a Jirka Kalina. Trio kamarádů a vášnivých fanoušků do 

motorismu se i vzhledem k ochuzené sezoně kvůli protiepidemickým opatřením rozhodlo, že by bylo 

výborné využít prázdného místa a zpestřit si rok 2021 závodem v Zárybech.   

 

 

  „Během jara jsme jednou seděli u piva a Standu napadlo, že bychom mohli uspořádat závody na 

jeho louce. Tato myšlenka se mně i Šímovi moc líbila. Standu jsme v tom plně podpořili a postupně 

jsme začali s přípravami,“ prozradil Jirka Kalina, jak se zrodila myšlenka pro 

uskutečnění akce Louka Race. Výše zmínění organizátoři šli do velkého neznáma, 

příprava byla náročná, ale na přípravách a veškerém dění kolem závodu si však dali 

důkladnou práci, aby premiérový ročník mohli 11. září v poklidu odstartovat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Pětikolový závod, kterého se zúčastnilo celkem 13 jezdců, byl 

rozdělen do dvou kategorií. Louka Race zahájili tři juniorští 

závodníci, které následovalo deset seniorů jedoucích převážně na 

Babettách. Po celou dobu moto-akce, pří níž se minimálně půl 

dne závodilo, se u tratě shromažďovala řada diváků, kteří se při 

sledování svých favoritů v akci mohli občerstvit u připraveného 

stánku 

Juniorskou kategorii ovládl David Krpejš mladší. Do 

závodu se mimochodem aktivně zapojili i 

organizátoři, kteří se rozhodně neztratili. Standa 

Doležal a Vláďa Šimáček seniorům dominovali. 

Druhý z iniciátorů si podmanil celý Louka Race. Víc 

než úspěch na trati však hlavní trojici těšil celkový 

výsledek akce, jenž jí takřka vyrazil dech. 

 



Na louce za Martinovem se v září uskutečnil první ročník nového závodu na starých strojích 
 

 

 

„Akci jsme uspořádali na zkoušku, abychom věděli, zda se v Zárybech uchytí. 

Louka Race předčil všechna naše očekávání. Všichni přítomní si akci velmi užili. 

Chválili i její průběh a organizaci, což nás velmi potěšilo. Chci poděkovat všem, kteří 

dorazili, podpořili nás a pomáhali s přípravou.,“ řekl Jirka Kalina. S nadšením 

hodnotil akci i Vláďa Šimáček. „Pro mě šlo o nezapomenutelný zážitek. Opravdu 

jsem si to moc užil. Ovšem bez super kamarádů by Louka Race nikdy neproběhl. 

Všem patří velké díky. Po zkušebním, ale velice povedeném roce můžu prozradit, 

že na příští ročník máme velké plány. Nechte se překvapit.“  
 

 

VÍTĚZOVÉ LOUKA RACE 2021 

 

 

Junioři (celkem tři jezdci) 

 

1.David Krpejš ml. 

2. Erik Klauz 

3. Zuzka Školáková 

 

Senioři na Babettách (celkem deset jezdců) 

 

1. Vláďa Šimáček 

2. Standa Doležal 

3. Michal Pechar 
 
 

 

 

 

STANDA DOLEŽAL 

„Bylo to dobrý ve všech směrech. Řekl 

bych, že jsme závod uspořádali na místě, 

kde to nikomu nemohlo vadit. Jsem 

opravdu spokojený, ale věřím, že příští rok 

bude akce ještě lepší.“  

majitel pozemku a organizátor Louka 

Race 
 



Po dvou letech se do Záryb vrátil populární motocyklový závod, Huňa Cup ovládl Novák 
 

 

NÁVRAT ZÁRYBSKÉHO SPRINTU 

 
Autor/FOTO: Jaroslav Kalina 

 

V minulém roce jsme podobně jako o spoustu jiných událostí byli 

ochuzení také o již tradiční podzimní událost v Zárybech. Letos 

na podzim nucené čekání fanoušků motorismu skončilo, na konci 

října se v naší obci uskutečnil třetí ročník ZÁRYBSKÉHO 

SPRINTU! Populární moto-akce se po roční pauze vrátila ve 

velkém stylu. K nové trati vedoucí převážně přes les si našly 

cestu zástupy diváků, ale i mnoho jezdců nejen z okolí. 

 

ZÁRYBY – Oproti poslednímu ročníku, kterého se v roce 2019 

zúčastnilo neuvěřitelných 52 závodníků, dorazil 30. října o něco 

skromnější počet - 36 jezdců. Vzhledem k dlouhému čekání na další Zárybský sprint šlo ovšem o úžasnou 

účast. Zdejší nadšence do motorismu výrazně doplnili na startovní listině nejen hosté z okolních obcí a měst, 

dokonce i z Prahy. Nutno dodat, že řada z nich se na závěr závodu se startem u čističky odpadních vod dostala 

i na „bednu“. 

 

Pořadatelům akce náramně vyšlo počasí. I když se ráno vytvořila námraza, sluníčko postupně čím dál víc 

hřálo a svítilo po celý den. Všichni závodníci a rovněž diváci se navíc mohli ohřát či občerstvit u stánku, který 

měl pod dohledem David Krpejš, jeden ze sponzorů a také aktivních účastníků Zárybského sprintu.  

 

„Měli jsme úplně super počasí, bezpochyby nejlepší, jaké kdy během akce bylo. Atmosféra byla bezvadná, 

zázemí úžasný. Musím poděkovat panu starostovi a celkově obci, že nám poskytli místo, které je pro Sprint 

naprosto ideální. Nikomu jsme nepřekáželi, pro příště ale musíme ještě víc zapracovat na zabezpečení trati, 

aby se nikomu nic nestalo, což je prvořadé,“ hodnotil třetí ročník Milan Novák, hlavní organizátor akce.  

 

Na převážně lesní trati směřující ke Kostelci nad Labem se po tradiční zkušební 

hromadné jízdě odjelo celkem pět kategorií – Junior, Babetta, Pionýr/Stadion, Speciál a 

prestižní Huňa Cup. Prvního závodu se účastnilo 11 nejmenších jezdců. I přes solidní 

konkurenci mezi juniory a de facto i celého Sprintu se nikdo nemohl rovnat Davidu Krpejšovi 

mladšímu. Jedenáctiletý závodník na svém stroji dojel do cíle s časem 2:44:73, což je 

s přehledem nejrychlejší jízda celé akce! „Jak někdo zajede s Babettou trať pod čtyři minuty, 

tak je to výborný jezdec. David sice nejel na Babettě, ale i tak je to něco naprosto 

úžasnýho. Zajel to bezvadně,“ chválil Novák juniorského šampiona. 

 

Následující tři kategorie si podmanili hostující jezdci. Babettám vládli reprezentanti 

Jiřic. Triumf po dvou letech obhájil Vladimír Šimáček mladší, boj o další umístění 

však byl až neuvěřitelně vyrovnaný. Druhého Radka Polmana a třetího Michala 

Pechara dělilo od sebe jen devět setin! Pionýr/Stadion patřil rodinnému klanu 

z Hovorčovic. Zdeňkové Maryzkové (otec a syn) obsadili první i druhé místo. Na 

třetím příčce se umístil David Krpejš starší. Pro vítězství ve Speciálech si dojel 

pražský jezdec František Slanař. Zárybák Jan Školák tentokrát vybojoval třetí 

místo.      
 

  

 

 

 

 



Po dvou letech se do Záryb vrátil populární motocyklový závod, Huňa Cup ovládl Novák 

 

Vysoká účast a úspěšnost hostů nemohla uniknout ani Novákovi. „Určitě je to pro nás známka toho, jak je 

Sprint populární i v okolí. Dost mě překvapilo, kolik hostů vyhrálo. Doufám, že s tím Zárybáci za rok něco 

udělají. Myslím si, že až se situace s covidem ještě více uklidní, tak dorazí další závodníci. Letos jsme měli 

jistý pokles, ale dorazili opravdu kvalitní jezdci. Nikomu se nic nestalo na poměrně těžší, ale lepší trati. 

Všichni ukázali, že umí jezdit,“ těšilo hlavního pořadatele.  

 

Na závěr Zárybského sprintu se uskutečnil očekávaný závod o Huňa Cup. Moto-bitva o Pohár, kterou jezdí 

výhradně účastníci výprav do Pece pod Sněžkou (Babetta Tour), se tentokrát musel obejít bez Stanislava 

Doležala, dvojnásobného vítěze. Velkou šanci zvednout trofej nad hlavu měl lídr Babett Šimáček. Finálová 

jízda se však jezdci z Jiřic nepovedla podle představ. Vytouženého triumfu se tak po předchozích marných 

snahách dočkal Milan Novák.   

 

„Vyhrát Huňa Cup pro mě hodně znamená. Čekal jsem na to dlouho. Trochu mi pomohlo i štěstíčko, když to 

Šímovi, který v Babettách zajel fantasticky, nevyšlo. Každopádně jsem měl dobře připravenou mašinu a zvládl 

jsem to. A to jsem měl docela časovou rezervu, nejel jsem na plný pecky, i když jsem chtěl. Jel jsem bezpečně, 

ale příště musím zvládnout lepší čas, minimálně o patnáct vteřin. Jinak to určitě neobhájím,“ odmítal 

novopečený šampion uspokojení.  

 

Nejen Novák už se myšlenkami po povedeném ročníku ubírá na čtvrtý ročník. Za úspěch celé moto-akce byl 

velice vděčný všem, kteří se podíleli na uskutečnění. „Vedle obce děkuji také sponzorům, jako jsou Honza 

Školák, Víťa Hrodek, David Krpejš, „Žaludi“ či firma Brilon. Velký dík patří rovněž Michalovi Královi za 

hudbu a všem, bez kterých bychom Zárybský sprint nemohli uspořádat,“ dodal ostřílený jezdec. 
 

 

 

 



Po dvou letech se do Záryb vrátil populární motocyklový závod, Huňa Cup ovládl Novák 

 

Vítězné časy Zárybského sprintu 2021 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Junior 

 

                         1. David Krpejš ml. (Záryby)         2:44:73 (nejlepší čas ZS! 

                                         2. Vojtěch Školák (Záryby)     3:37:34 

                                         3. Lukáš Novák (Záryby)     3:59:73 

 

Babetta 

1. Vladimír Šimáček ml. (Jiřice)           3:16:98 

2. Radek Polman (Jiřice)             3:57:77 

3. Michal Pechar (Jiřice)             3:57:86 

 

Pionýr/Stadion 

1. Zdeněk Maryzko ml. (Hovorčovice) 3:15:51 

2. Zdeněk Maryzko st. (Hovorčovice) 3:32:46 

3. David Krpejš st. (Záryby)             4:00:58 

 

Speciál 

1. František Slanař (Praha)              2:47:78 

2. Tomáš Holan (Skorkov)             2:53:57 

3. Jan Školák (Záryby)                          3:10:36 

HUŇA CUP 2021 

Jiří Koblížek 

Brandýs n. L. 

4:34:67 (6.) 

Jan Kohout 

Záryby 

4:13:76 (4.) 

Jakub Nechanický 

Jiřice 

4:05:13 (3.) 

Milan Novák 

Záryby 

3:27:37 (1.) 

Vladimír Šimáček 

Jiřice 

3:54:08 (2.) 

Bohuslav Brůžek 

Záryby 

4:17:16 (5.) 



 

 
ŽIVOTNÍ JUBILEA 

 
V měsíci listopadu a prosinci oslavili a oslaví své významné jubileum 

 
                         60 roků                                                                                                       6.11. Julie Šindelářová  
 
                        65 roků                                                                                                      29.11 Jaroslava Nováková  
 
                        70 roků                                                                                                       10.12. Anna Mňuková  
 
                                                                                                                                              14.12. Václav Krupka  
 
                         81 roků                                                                                                       29.12. Jaroslav Včela   
 
                         84 roků                                                                                                       26.12 Eduard Vršovský  
 

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 
 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

SVATBA 
 

V měsíci září uzavřeli sňatek Radka Blanárová a Lukáš Bouda 

Novomanželům přejeme hodně štěstí v životě. 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

NAROZENÍ MIMINEK 

 

V měsíci říjnu se manželům Kamile a Richardovi Aimovým narodila dcera Izabela. 
V měsíci říjnu se manželům Tereze a Maximovi Putrikovým narodil syn Tobin. 

V měsíci říjen se manželům Anně a Dušanovi Žovincovým narodil syn Luka. 
 

Dětem a jejich rodičům přejeme hodně radosti a lásky. 
 

 
Xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
 

ÚMRTÍ 
 
           Je nám líto, že dne 22. září 2021 zemřel pan MUDr. Pavel Rakušan ve věku 71 let. Svědomitý a úžasný dětský 
lékař se nejšťastnější cítil obklopen svou rodinou, zejména vnoučaty od jeho dcer, které miloval a byl jimi milován. 
Smutno bude také jeho včeličkám, které choval. "Nezapomeneme!" 
 
            Zaskočilo nás smutné oznámení, že dne 26. září 2021 navždy odešel zárybský rodák pan Pavel Wirth ve věku 
pouhých 50 let. Nezapomenutelný pro nás bude jeho charismatický úsměv. Přestože se s ním život nemazlil, byl pro 
rodinu a přátele stále v pozitivní náladě. "Pavle, bylo nám ctí se s tebou setkávat." "Rodino, cítíme s vámi." 
 

          Smutným dnem navždy zůstane pro rodinu a přátele pana Václava Kubeše 19.listopad 2021, kdy zemřel ve věku 
78 let. Mohli jsme ho potkávat ve vedlejším městě, kde poslední roky žil, ale rád se do Záryb vracel mezi své kamarády. 
Jedno z jeho mála štěstí Venda měl, že celý pracovní život jezdil nákladním autem, což miloval. Čest jeho památce! 



Zpravodaj vydává obec Záryby 5 x ročně, IČ 00237361, sídlo Záryby 147 (zapsán do evidence periodického tisku MK ČR E 10063). Řídí 

redakční rada – vedoucí p. Petr Mašek. Tento výtisk vychází dne 11.12.2021.  

 

 

Rozsvícení vánočního stromku 

26.11.2021  

 

 

 Podzimní fototosoutěž 

 
Na stránkách facebooku „Záryby/Martinov-o čem se mluví“ proběhla poslední fotosoutěž o nejlepší fotku 

z letošního podzimu.  Ceny pro vítěze darovala firma Beran 2, s.r.o. z Kostelce nad Labem.   

1. místo Tereza Nováková s počtem 46 hlasů 

2. místo Kristýna Habrová s počtem 32 hlasů 

    3. místo Lenka Hofmannová s počtem 28 hlasů 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/groups/2138246513119727/user/1394811531/?__cft__%5b0%5d=AZWD6jUoIvynFam3U3UJ60v0cPfOL5VweC4jYS_iPGBcYNEDJk2mTyQBEp8DOE4Y03TaQ8XrGKpqouDfiRa9yp4z50z8QRS2lqEvI7sOsorl2NJ-GwroTIhAM_XDjhvDO6NRZtzG2tNZwyPWIpVZCJ1_zx_iQp8pf0XtklYqM9BE4CxHvFS80gkOl4PQjofFx-8&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/2138246513119727/user/100000882884708/?__cft__%5b0%5d=AZWD6jUoIvynFam3U3UJ60v0cPfOL5VweC4jYS_iPGBcYNEDJk2mTyQBEp8DOE4Y03TaQ8XrGKpqouDfiRa9yp4z50z8QRS2lqEvI7sOsorl2NJ-GwroTIhAM_XDjhvDO6NRZtzG2tNZwyPWIpVZCJ1_zx_iQp8pf0XtklYqM9BE4CxHvFS80gkOl4PQjofFx-8&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/2138246513119727/user/100000548470028/?__cft__%5b0%5d=AZWD6jUoIvynFam3U3UJ60v0cPfOL5VweC4jYS_iPGBcYNEDJk2mTyQBEp8DOE4Y03TaQ8XrGKpqouDfiRa9yp4z50z8QRS2lqEvI7sOsorl2NJ-GwroTIhAM_XDjhvDO6NRZtzG2tNZwyPWIpVZCJ1_zx_iQp8pf0XtklYqM9BE4CxHvFS80gkOl4PQjofFx-8&__tn__=-%5dK-R

